



With the charm of an English country house and its unique Victorian style, the hotel welcomes you to explore its premises. Located in Doha's impressive Aspire Zone, it is one of the very few city's urban country estates.

The hotel offers 139 rooms through 3 categories, ranging from stylish guest rooms to luxurious, spacious suites all traditionally designed and richly furnished.

مع سحر منزل ريفي إنجليزي وبطـرازه الفيكتـوري الفريـد مـن نوعـه ، يرحـب الفنـدق بكـم لاستكشـاف مبانيـه. يقـع فـي منطقـة أسـباير الرائعـة فـي الدوحـة ، إنـه واحـد مـن عــدد قليـل مـن الفنـادق ذو الطابـع الريفـي فـي مدينـة الدوحـة.

يحتـوي الفنـدق على ۱۳۹ غرفـة وجنـاح مؤلـف مـن ٣ فئـات تتـراوح بيـن غـرف الضيـوف الأنيقـة إلـى الأجنحـة الفاخـرة والواسـعة وجميعهـا مصممـة بشـكل تقليـدي ومفروشـة بشـكل رائـع .





Al Aziziyah Boutique Hotel offers a wide range of dining options as well. Located on the first level, there is Glass House, an impressive new addition, an upscale all-day dining restaurant. Primavera on the ground floor is the epitome of Italian upscale dining, serving regional Italian cuisine with a modern twist.

Resembling an English library, Victoria Tea Lounge offers TWG tea and organic coffee. Patio Café, located at the outdoor Recreation Center is a scenic garden café, nestled among blossoming pergolas.

The hotel's newly opened outdoor Recreation Center features a 180sqm outdoor leisure swimming pool, which takes center stage with an adjusted swim-up kids' pool with waterslides. Indoor and outdoor children play zones are created, equipped with seesaws, swings, trampolines, football goals and hand boats.

يوفر العزيزية بوتيك هوتيل مجموعة واسعة من خيارات تناول الطعام حيث تجدون في الطابق الأول غلاس هاوس وهو إضافة جديدة رائعة ، وهو مطعم راقي لتناول الطعام طوال اليوم. و يقع بريمافيرا في الطابق الأرضي وهو مثال للطعام الإيطالي الراقي ، حيث يقدم المأكولات الإيطالية بلمسة عصرية.

صالة فيكتوريا الرائعة تحتوي على مكتبة إنجليزية تقدم لك الشاي الفاخر «تي دبليو جي» الحصري والقهوة العضوية. أما باشيو كافيه هو مقهى حديقة ذو مناظر خلابة ، يقع بين العرائش المزدهرة ، ويقدم المشروبات والوجبات الخفيفة في الهواء الطلق.

يحتـوي الفنـدق علـى مركـزا للترفيـه بمسـبح ترفيهـي خارجي جديـد تبلغ مساحته ١٨٠ متر مربع ، والـذي يحتل مركـز الصحارة من خلال بركـة سباحة مخصصة للأطفال مـع زلاقـات مائيـة. تـم إنشـاء مناطـق لعـب للأطفال الداخليـة والخارجيـة. المنطقـة مجهـزة بالأراجيـح والسيسـو والترامبوليـن ومرمـى كـرة القـدم والقـوارب اليدويـة.

















The hotel has several meeting rooms and conference spaces designed to meet the requirements of small to medium size events, all featuring free WiFi and state of the art audio-visual equipment.

The hotel prides itself on high quality services and focus on detail, with the addition of the lush greenery and its polished gardens, bringing a breath of fresh air in the middle of Doha.

يوفر العزيزية البوتيك هوتيل العديد من قاعات الاجتماعات الأنيقة للمناسبات الصغيرة والمتوسطة. توفر جميعها خدمة الواي فاي مجانًا والمعدات السمعية والبصرية مثل شاشات LCD المدمجة وأنظمة الصوت ولوحات التحكم في الصوت.

يفتخر الفندق بخدماته عالية الجودة وبالتركيز على التفاصيل ، بالإضافة للمساحات الخضراء والحدائق مما يعطي نفساً من الهواء النقي في وسـط الدوحـة.



